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Első beszélgetésünk óta formálódott-e a budavári szolgálathoz kapcsolódó véleményed? Mit 
osztanál meg ezekből a gondolataidból a munkacsoportunkkal?  
 
Bár kezdetben bizonytalan voltam, hogy részt vennék-e a budavári gyülekezet lelkészválasztásában, 
mert jól érezzük magunkat Sopronban, viszont nagyon jó emlékeket őrzök a budavári gyülekezetben 
töltött hatodévemről. Ezért nehéz döntés volt, hogy váltanék-e szolgálati helyet. Aztán egyrészt a 
lelkészi szolgálatomat átgondolva is találtam olyan szempontokat, amik szerint jól illeszkedhet 
egymáshoz a gyülekezet és a szolgálatom, másrészt családommal úgy gondoljuk, hosszú távra is 
szívesen elköteleződnénk. 

Felmerült-e benned valamilyen kérdés a szolgálattal kapcsolatban?  

Úgy gondolom, nagy változást jelent a budavári gyülekezet életében, hogy két hosszú ideje itt szolgáló 
lelkésze egyszerre megy nyugdíjba, és hogy a helyüket egy új lelkésszel tervezik betölteni. Véleményem 
szerint ez a gyülekezeti lelkészek szolgálatának átgondolását igényli a gyülekezettől, hangsúlyok 
kitűzését. Kíváncsi vagyok, hogy ezzel kapcsolatban milyen meglátások fogalmazódnak meg a 
presbitériumban. 

Mit tartasz szolgálatod legfontosabb jellemzőinek?  

Nehéz erre egyértelmű választ adni, mert a szolgálatomat nagyban meghatározza a gyülekezet és 
annak tagjai, lelkületük, fogadókészségük. A magam részéről szolgálatom legfőbb súlypontjának az 
igehirdetést, az istentiszteleteket látom. De emellett szeretem és fontosnak tartom a kazuálékat, 
személyes beszélgetéseket, kiscsoportos alkalmakat és a hitoktatást is. Szívesen vagyok kapcsolatban 
minden korosztállyal. A soproni gyülekezetben az egyik legnagyobb örömöt a családi istentiszteletek 
nagy létszámú közössége jelenti, egy másik szolgálati helyen könnyen lehet, hogy átvehető lenne 
valami ebből a gyakorlatból. 

Mi az ami megtart hivatásodban?  

Elsősorban személyes Istenkapcsolatom. Úgy érzem, hibáim ellenére szánt nekem feladatot az Egyház 
Ura. Feltölt a feleségemmel és gyermekeimmel töltött idő. Erőforrásnak érzem, hogy van lehetőségem 
továbbképezni magam a teológiában. Megtartó ereje van számomra a gyülekezeti tagoktól érkező 
(például igehirdetésekről adott) visszajelzéseknek, a velük folytatott beszélgetéseknek, valamint a 
lelkészkollégákkal való közösségnek is. 

Hogyan látod, hogyan illeszkedne a Budavári gyülekezetben való szolgálat az eddigi 
életpályádhoz, és jövőbeli terveidhez?  

Szívesen szolgálok olyan gyülekezetben, ahol aktív istentiszteleti élet és tartalmas igehirdetésre való 
igény van, valamint ahol működnek gyülekezeti csoportok. - Ezekkel kapcsolatban is jó emlékeket őrzök 
a budavári gyülekezetről, úgy gondolom, hogy jól illeszkedhet egymáshoz a gyülekezet és a 
szolgálatom. A jelenlegi szolgálati helyemen nagy intézményhálózattal, számos ingatlannal és 
munkatárssal kapcsolatban sok menedzseri teendő hárul a lelkészekre. Bár tudom, hogy a budavári 
gyülekezetben is vannak hasonló feladatok, mégis úgy érzem, több lelkészi és kevesebb menedzseri 
munkát jelentene, amit pozitív változásnak érzek. Családommal úgy gondoljuk, hosszú távra is szívesen 
elköteleződnénk. 

Van-e olyan, amit ezeken kívül még szívesen megosztanál velünk? 
Tizennégy éve vagyok lelkész. Feleségemmel tizenhat éve vagyunk házasok, ő muzeológusként 
dolgozik. Három gyermekünk tizenkettő, tizenegy és hat éves. 

  

 

 


